
Naklank
Van de Voorzitter - Paul Huygen
Weer ligt er een Naklank voor u, vol met verhalen en foto's
van geweldige evenementen die we gehad hebben. U hebt
vast, net als heel veel anderen, het mooie najaarsconcert
meegemaakt. Wellicht ook het gezellige tuinconcert in de
zomer, bij Jan en Astrid de Graaf, een nieuwe traditie. Er zijn
twee optredens geweest die u alleen kunt hebben
meegemaakt als u in het blaasorkest meespeelt. Het waren
besloten concerten voor de bewoners van "de Merenhof" in
Abcoude. Die werden zo gewaardeerd dat we zelfs overwegen
om hier een traditie van te maken.

Een van de dingen die dit jaar bijzonder maakte, was dat twee leden, Maryan Hess en
Cor Burggraaf hun zestigjarig muzikantenjubileum konden vieren. Cor was al die zestig
jaar zelfs steeds lid van de Abcouder Harmonie. Al die jaren heeft hij zich geweldig
ingezet. Ik kan wel zeggen dat de inspanningen van hem en zijn ouderlijk gezin een
belangrijke factor waren die gemaakt hebben dat wij nu een fijn repetitiegebouw
hebben. Tijdens het Koningsmaal in Oktober hebben wij Cor dan ook goed in het
zonnetje gezet.

Het volgende jaar, 2024, is de opmaat voor het bijzondere jubileumjaar 2025, als wij 125
jaar bestaan. Er is een jubileumcommissie die allerlei festiviteiten aan het organiseren
is. Daar zult u in de loop van 2024 over horen. Het vorige lustrum, 120 jaar, was voor
een groot deel bedorven door het coronavirus, waardoor telkens evenementen
moesten worden afgelast. De toenmalige jubileumcommissie heeft zichzelf toen
omgedoopt tot evenementencommissie en zo in 2022 toch een paar activiteiten
achteraf georganiseerd, zoals de succesvolle Kerstmarkt en de Muziekveiling. Laten we
ervan uitgaan dat zulke dingen in 2025 niet nodig zullen zijn en dat wij dan een groots
feestjaar zullen hebben.



Avondvierdaagsen
Ook dit jaar waren we veel aanwezig
bij de avondvierdaagsen. In mei had
de slagwerkgroep een drukke week
met de avondvierdaagse van
Loosdrecht op 25 mei en de
avondvierdaagse van Abcoude de dag
erna op 26 mei. Nieuw dit jaar was de
avondvierdaagse in Maarssen. De

slagwerkgroep heeft op 8 juni gezamenlijk met de groep van Triviant het slot van
vierdaagse daar muzikaal omlijst.

Badeendenrace Lions club - Wesley Bon
Op 4 juni organiseerden de Lions voor de eerste
keer een badeendenrace om geld in te zamelen.
Verenigingen konden zich aanmelden om mee te
delen in de opbrengst. Mensen konden een
badeendje kopen en een deelnemende vereniging
steunen. De slagwerkgroep was aanwezig om het
evenement muzikaal te omlijsten. Met de
badeendenrace heeft de vereniging €300
opgehaald.

Fietstocht Lions club - Wesley Bon
Een ander evenement van de Lions is de jaarlijks
terugkerende fietstocht. Op 17 september was het
zover. De weergoden werkten niet goed mee,
maar ondanks de regen waren toch nog veel
mensen op de fiets gestapt om de deelnemende
verenigingen te steunen. De deelnemers hebben
€267 voor de vereniging bij elkaar gefietst. Dank
aan iedereen die voor ons weer en wind heeft
overtroffen!



Picknickconcert
Ook dit jaar is er na het
succes van vorig jaar een
picknickconcert geweest in
de tuin van de familie de
Graaf. Het concert was wat
later dan we gewend zijn,
waardoor we wat huiverig
waren voor de opkomst.
Maar dat bleek achteraf
nergens voor nodig. De
tuin zat helemaal vol en
het weer werkt ook mee.
Alleen de wind deed af en
toe vervelend bij de
slagwerkgroep. Gelukkig met wat hulp van harmonieorkestleden en hier en daar een
knijper kon de muziek mooi ten gehore gebracht worden.

Rabo clubsupport - Wesley Bon
Een andere actie die inmiddels jaarlijks terugkeert is de Clubsupport actie van de
Rabobank. Leden van de Rabobank kunnen stemmen op de deelnemende verenigingen.
Ook dit jaar heeft deze actie weer een mooi bedrag van €1930,03 opgeleverd. Dit
bedrag wordt ingezet voor de jubileumactiviteiten voor het 125 jarig bestaan van de
vereniging. Bedankt voor het stemmen!

Najaarsconcert
Het najaarsconcert
was dit jaar weer
een succes! De zaal
zat helemaal vol en
zelfs de lokale
televisie kwam
filmen. De
slagwerkgroep
begon spetterend
met de jeugdleden. Twee van deze leden hebben zelfs bijna het gehele programma mee
gedaan.. Het harmonieorkest vervolgde met een programma vol Nederlandse muziek,
van klassieke meesterwerken tot volksliedjes. Het hoogtepunt van de avond was het
gezamenlijkstuk "Marching through America", gedoneerd door de jubilarissen Cor en
Maryan. Het stuk was een wervelende combinatie van harmonieorkest en



slagwerkgroep. Het concert was een feest van muziek en gezelligheid, en het publiek
ging met een voldaan gevoel naar huis.

Volkskerstzang
De jaarlijkse volkskerstzang in de dorpskerk is een traditie die al jarenlang in stand
wordt gehouden. Ook dit jaar werd de dorpskerk van Abcoude door het harmonieorkest
gevuld met kerstklanken. Achteraf was er kerstbrood en ander lekkers beschikbaar in
het gebouw. Dit jaar met een leuke verrassing: Er was heerlijke chocolademelk met
slagroom en marshmallows.

DANKWOORD - Cor Burggraaf
Op 1 oktober jl. stond mijn teller van de duur van mijn lidmaatschap bij onze vereniging
op 60 jaar. De viering van jubilea gebeurt normaal gesproken op de eerstkomende
nieuwjaarsreceptie. Echter in mijn geval werd dit op een, voor mij onverwacht, moment
ingevuld. Alles werd min of meer in 2 fases uitgevoerd.

De 1e ‘editie’ vond plaats op dinsdag 3
oktober. Vooraf niets zeggen natuurlijk,
alleen doorgeven dat geen koffie of thee
behoeft te worden gezet (dat leverde
overigens wel vraagtekens bij mij op). Na
de pauze bloemen ontvangen en een foto
van mij als taart. We hebben gezamenlijk
dit product (met koffie of thee) verorberd.

Voor de 2e ‘editie’ was 15 oktober gekozen.
Tussen de repetitie en het “Koningsmaal”
was immers een lange tijdsruimte en deze kon dus mooi gevuld worden. Mijn motto’s
“doe maar gewoon dan doe je al gek genoeg” en “bescheidenheid siert de mens” waren



toch wel even naar de achtergrond verwezen, want
ik was toch een beetje ‘zwevend’. Al die mooie
woorden en diverse cadeaus hebben mij zeker
verrast. In het bijzonder mag ik hier het zeer fraaie
fotoboek noemen. Ik ben natuurlijk de
hoofdpersoon, maar het is ook een stuk
geschiedenis van de Abcouder Harmonie. In de
eerdere genoemde jaren spelen De Geinpiepers
ook (periode van 52 jaar) een belangrijke rol. Aan
het einde werd het traditionele speldje uitgereikt
en zorgde De Geinpiepers voor de muzikale
afsluiting. Het feit dat er ook een aantal bijzondere
genodigden aanwezig waren heeft de feestvreugde nog extra verhoogd. In ieder geval,
ik heb hier bijzonder van genoten.

Nogmaals mijn dank voor de organisatie (ik weet niet alle deelnemers van het ‘complot’)
en prachtige uitvoering.

Contributieverhoging per 1 januari 2024 - Wesley Bon
Tijdens de algemene ledenvergadering van 9 mei 2023 heeft het bestuur een voorstel
gedaan om de contributie per 1 januari 2024 met 5 euro te verhogen van €62,50 naar
€67,50 per kwartaal. De verhoging is nodig, omdat de vaste kosten voor gebouw,
voorzieningen en dirigenten jaarlijks gestegen zijn, maar de contributie jaren niet
verhoogd is. Ook het feit dat meerdere leden gestopt zijn draagt bij aan dat er ook
minder contributie inkomsten zijn. Het voorstel om de contributie te verhogen naar
€67,50 per kwartaal is door de aanwezige leden aangenomen. Ook was er een vraag
over de incassodatum. De contributie incasso zal altijd plaatsvinden op de laatste
donderdag van de eerste maand van het nieuwe kwartaal.




